

庆祝中华人民共和国 成立七十五周年摄影比赛

Photo Contest for Celebrating the 75th Anniversary of the Founding of the People's Republic of China

路政署诚邀全港市民在十八区不同主题及设计风格 的指定街景美化地点,透过从多角度欣赏香港社区 街道景观,拍摄以庆祝中华人民共和国成立七十五 周年为主题的照片。

The Highways Department cordially invites members of the public to take photographs at designated locations with streetscape enhancement across the 18 districts, with different themes and design styles through which one can appreciate Hong Kong's community streetscape from different angles, while adopting celebrating the 75th anniversary of the founding of the People's Republic of China as the theme.

No. 11

摄影比赛指定地点 Designated location of photo contest

雅翔道行车天桥 Nga Cheung Road Flyover





摄影比赛指定地点 Designated location of photo contest





75thAnniversary of the Founding of the People's Republic of China

美化工程设计简介

Design Description of Beautification Works

艺游西九.

这项美化设计涵盖西九文化区连接博物馆道的三组行车天桥,灵感来自区内浓厚的艺术及文化气息。设计以「当代艺术」及「几何图案」为主轴,建构出立体空间,带动游人进入西九文化区,同时以「色彩」带领他们进入艺术文化世界,穿梭一道又一道「艺术之门」。

Journey of Art at West Kowloon

This beautification design covers three sets of flyovers connecting Museum Drive in the West Kowloon Cultural District, and is inspired by the strong artistic and cultural atmosphere of the district. The design is centred on "contemporary art" and "geometric graphic", forming three-dimensional spaces to guide visitors to the West Kowloon Cultural District, while leading them with the use of "colours" to enter the world of art and culture and pass through the "Art Gateways" one after another.

现场照片 On-site photo



结构编号 Structure No.

K111, K111B & K111C